
Nieuwe Ontwikkelingen binnen het bestuur 

 
 

Nu de zomervakantie achter de rug is en het nieuwe seizoen is gestart willen wij jullie 
informeren over de actuele stand van zaken wat betreft de vorming van een 
toekomstbestendig bestuur. Dit heeft alles te maken met het feit dat de afgelopen periode 
de voorzitter en de secretaris hun taken hebben neergelegd. 

De afgelopen maanden hebben in het teken gestaan  van het nadenken over de wijze hoe 
onze vereniging nu verder bestuurd moet gaan worden. Op dit moment wordt de vereniging 
bestuurd door enkele bestuursleden die er voor zorgen dat alle praktische zaken rondom de 
vereniging blijven doorlopen. Dit is een ongewenste situatie voor de continuïteit van de 
vereniging. Daarom is een afvaardiging van het zittende bestuur met enkele leden uit onze 
vereniging aan de slag gegaan om na te denken op welke wijze de besturing van onze 
vereniging nieuw leven  kan worden ingeblazen. 

  

Inmiddels kunnen wij jullie melden dat er goede stappen voorwaarts zijn gezet en hebben er 
zich enkele leden gemeld die aan deze nieuwe structuur handen en voeten gaan geven. Dit 
alles voor een eerste termijn van 4 jaren met een evaluatiemoment na 3 jaren om hiermee 
continuïteit te borgen. Dit zijn: 

• Henk van Rossum die de rol en verantwoordelijkheid als voorzitter op zich wil nemen; 
• Kees van Loon voor de rol en verantwoordelijkheid voor de portefeuille 

voetbalzaken; 
• Marco van Corstanje en Twan van Kuijk nemen zitting in de sponsorcommissie om de 

taken van Joost van Esch over te nemen. Joost blijft wel deze commissie 
ondersteunen 

  

De jaarvergadering die we in het najaar gaan organiseren zal in het teken staan van de 
nieuwe organisatiestructuur van onze vereniging gekoppeld aan thema’s waar 
we  gezamenlijk de komende 4 jaren aan gaan werken. Dat geeft  duidelijkheid en  sturing 
aan  de vereniging;  

Enkele thema’s die op de agenda komen zijn onder andere; 

• Financieel gezonde vereniging; 
• Implementatie van technisch beleidsplan jeugd en senioren; 
• Normen en waarden binnen de vereniging; 

   

https://www.unoanimo.nl/1/1018/nieuwe-ontwikkelingen-binnen-het-bestuur/


De komende periode zullen we de jaarvergadering voorbereiden en doorgaan met de 
verdere uitwerking van de nieuwe organisatiestructuur. Paul de Raad (06-51595376) is 
bereid gevonden om dit te faciliteren. Streven is om per 1 januari 2024 met een nieuw 
bestuur en diverse commissies aan de slag te gaan. 

  

Mochten jullie nog vragen of opmerkingen hebben neem dan contact op met Henk van 
Rossum (06-10973980) of Harrie Daems (06-51822202). 

  

Alleen met jullie steun en inzet maken we Uno Animo weer klaar voor de toekomst dus 
twijfel niet om te helpen en meld je aan bij Paul, Harrie of Henk. 

  

Het bestuur. 

 


